

12Days Unforgettable Myanmar

MAI0013/MT

(2 to go)

Validity : 01 Oct 16 – 30 Apr 17

Day 01 Singapore - Yangon

Arrive in Yangon airport and meet and greet by our guide. Transfer to hotel of your choice and check-in. In the afternoon, city tour of Yangon with Shwedagon Pagoda, 2500 years old pagoda, which enshrines strands of Buddha's hair and other holy relics.

Highlights

Yangon – Karawaik Palace, Chaukhtetgyi Pagoda, Bogyoke Market, Shwedagon Pagoda

Bagan – Nyaung Oo Market, Shwesandaw Pagoda, Ananda Temple, Manuha Temple.

Pakkoku – Cheroot Factory

Monywa – Sandstone caves
Mandalay – Gold Leaf Hammering, Mandalay's Mahamuni Pagoda, Royal Palace, Kuthodaw Pagoda, Mandalay Hill Amarapura, Mahagandaryone Monastery, U Bein Bridge, Mingun Bell, Pahtodawgyi

Heho – Inle Lake
– Famous Leg-rowers, Typical Floating Gardens, Village Life, Local Floating Market

It is the most sacred and impressive Buddhist site for the people of the Union of Myanmar. Continue to Chauk Htet Gyi pagoda, Sule pagoda, located in the heart of the city. Dinner at Karaweik Palace (Floating Restaurant) with cultural show. Overnight in Yangon.

Day 02 Yangon (Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast, visit to Kheng Hock Keong Temple in Chinatown. Spend some time browsing around Chinese and Indian districts and the colonial area with its old houses, post offices, and famous Strand Hotel. In the afternoon, wander through Bogyoke Market and then relax for the rest of the afternoon.

Lunch and Dinner at local restaurant. Overnight in Yangon.

Day 03 Yangon-Nyaung U-Bagan (Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast, transfer to airport for departure flight to Nyaung U. On arrival, meet and greet by our guide. The town lies on the eastern bank of the Irrawaddy River in the center of Mandalay region. Visit Nyaung U market and the nearby villages and browse a range of local products such as handmade-lacquer-ware-and-wooden-handicrafts.

In the afternoon, discover the famous archaeological sites of Bagan including temples, monuments and monasteries. Enjoy the sunset overlooking-the-plain-of-a-thousand-pagodas from the Shwesandaw Pagoda.

Lunch-and-Dinner-at-local-restaurant.Overnight-in-Bagan.

Day 04 Bagan**(Breakfast / Lunch / Dinner)**

After a hearty breakfast this morning, visit the Ananda Temple, one of the most revered temples in Bagan. Continue-on-to-Myinkaba-village-and-visit-Gubyaukgyi-Temple-which-is-noted for its beautiful mural paintings and-well-preserved-plaster-carvings-on-its-exterior.

Followed by 2 smaller temples-Manuha Temple and Nan Paya Temple, with beautiful Buddha statues and stone work.

In the afternoon, board on a local boat and cruise up river life of fisherman, local ferry boats, riverside village and-experience-local-rural-life..Return-to-Bagan-in-the-afternoon-and-overnight-in-Bagan.

Day 05 Bagan-Pakkoku-Monywa**(Breakfast / Lunch / Dinner)**

After breakfast, transfer to Bagan Ayar pier and embark on a private boat cruise (approx. 2 hours) along the Irrawaddy-River-to the city of Pakkoku, the famous city of cotton and tobacco markets. Disembark at Pakkoku, visit-its-local-market-cheroot factory, slipper and wood carving sculpture workshops. Drive alongside the river to Monywa.Arrive-Monywa-in the late afternoon and check in hotel. Lunch and Dinner at local restaurant. Overnight-in-Monywa.

Day 06 Monywa-Mandalay**(Breakfast / Lunch / Dinner)**

After breakfast, visit the local market and then depart for the Chindwin river. Take a local ferry ride across-the-river-to Po Win Hill. Explore the sandstone cave system including Po Win Daung with its hundreds-of-Buddhist-statues-and murals dating from the 14th century. See Shwe Ba Daung, which features unique pavilions cut from the surrounding-sandstone-and-filled-with-Buddha-images.Return-to-Monywa.

In-the-afternoon,-visit-Thanboddhay-Pagoda-(30-minutes-drive-from-Monywa).

The pagoda is located inside the Pahto with thousands of Buddha images – over 500,000 – all over the walls, archways and niches. Finally, depart for Mandalay (3 hours drive). On arrival check in hotel. Lucnh-and-Dinner-at-local-restaurant..Overnight-in-Mandalay.

Day 07 Mandalay-Mingun-Ava-Sagaing-Mandalay**(Breakfast / Lunch / Dinner)**

After breakfast, visit Mingun by taking a ferry to the other side of Irrawaddy River. Mingun is home to one of the largest intact bells in existence. Unfortunately, an earthquake in 1838 ravaged the base of the unfinished pagoda leaving a deep crack scarring its façade. Continue on to Sagaing Hills covered with 600 white painted pagodas and-monasteries.

Sagaing Hills is the religious centre of Myanmar and is home to 3,000 monks and 100 meditation centres. Follow by Swan Oo Pon Nya Shin Pagoda and U Min Thone Sae's Pagoda. Take a horse cart to visit Ava, the capital from the 14th to 18th century. End the tour at the wooden Bagaya Monastery and see the remains of the Royal Palace. Lunch-and-Dinner-at-local-restaurant.Overnight-in-Mandalay.



Day 08 Mandalay-Amarapura-Mandalay**(Breakfast/Lunch/Dinner)**

After breakfast, drive to down town and observe the monks leaving their pagodas and walking along the streets in the long lines collecting alms. Take a tour to the venerable Mahamuni Pagoda including a traditional gold leaf workshop. Then depart to Amarapura, located 11km south of Mandalay. Amarapura had been the royal city twice in Myanmar's monarchic time. In the afternoon, visit Bagaya Kyuang, the largest monastery in Myanmar. In the huge 19th century, wooden monastery with a large population of monks. See famous U Bein Bridge, a magnificent-teakwood-structure-spanning -Taungthaman Lake, for a distance of about 1km. Built in 1849, it comprises-1060-teak-posts,most-of-which-are-original.

Although historic, it is still in daily use by the local villagers. Discover the ancient art of silk and cotton weaving before returning to Mandalay. Lunch and Dinner at local restaurant. Overnight in Mandalay.

Day 09 Mandalay-Heho-Kalaw**(Breakfast/Lunch/Dinner)**

After breakfast, transfer to Mandalay airport for a flight to Heho. On arrival, meet and greet by our guide and transfer to Kalaw. On the way, visit Pindaya, a town in the Shan States. Drive to Pindaya (approx. 2 hours) It is well known for its limestone caves and thousand Buddha images worshipped for centuries. Arrive Kalaw in the afternoon and free at leisure, after check in hotel. Lunch and Dinner at local restaurant. Overnight in Kalaw.

Day 10 Kalaw-NyaungShwe-Inle Lake**(Breakfast/Lunch/Dinner)**

After breakfast, visit the local market of Kalaw before heading for the train station to board a train for Inle Lake. On arrival at Nyaung Shwe, enjoy a stroll around the village. Depart by motor boat for an initial experience of Inle Lake. Along the way observe the leg-rowing fisherman and see their floating gardens built from stilts of water hyacinth and mud, anchored to the bottom of the lake with bamboo poles.

Check in hotel, free at leisure. Lunch and Dinner at local restaurant. Overnight at Inle Lake.



Day 11 Inle-Lake-Heho-Yangon

(Breakfast)

After breakfast, transfer to Heho airport for flight departure to Yangon. On arrival, meet and greet by our guide. Thereafter, check-in-hotel. Free-at-leisure.

Day 12 Yangon-Singapore

(Breakfast)

After-breakfast, transfer-to-Yangon-airport-for-flight-departure-back-home.

Itinerary and order of sightseeing tours maybe reshuffled with or without prior notice.



Day 01 Singapore - Yangon

抵达仰光机场迎接，并通过我们的导游迎接。 转让您的选择和办理登机手续的酒店。当天下午，仰光的城市巡演大金塔，2500岁的宝塔，这供奉菩萨的头发和其他圣物链。这是最神圣的和令人印象深刻的佛教网站的人缅甸联邦。继续Chauk HTET Gyi大坝宝塔，白塔，位于城市的中心。晚餐在Karaweik宫（海鲜舫）与文化表演。隔夜在仰光。

Day 02 Yangon (Breakfast/Lunch/Dinner)

早餐后，在唐人街参观庆福宫寺。花一些时间围绕中国和印度地区浏览与它的老房子，邮局，和著名的殖民区Strand Hotel酒店。当天下午，漫步Bogyoke市场然后下午的休息放松。午餐和晚餐于当地餐厅。隔夜在仰光。

Day 03 Yangon-Nyaung U-Bagan (Breakfast / Lunch / Dinner)

早餐后，前往机场启程飞往良U.在抵达后，由我们的导游迎接。这个镇位于伊洛瓦底江的曼德勒地区中心的东岸。参观良ü市场和附近的村庄和浏览各种当地产品，如手工制作，漆器，和木工艺品。当天下午，探索蒲甘著名的考古遗址，包括庙宇，古迹和寺庙。在俯瞰最纯的夕阳从Shwesandaw塔千佛塔。午餐和晚餐在本地-restaurant.Overnight-在蒲甘。

Day 04 Bagan (Breakfast/Lunch/Dinner)

丰盛的早餐，今天早晨后，参观阿难陀寺，蒲甘最受尊敬的寺庙之一。继续上到Myinkaba村和访-Gubyaukgyi寺- 这- 是- 以其美丽的壁画和保存完好，石膏雕刻上，其外饰。其次是2个较小的寺庙- Manuha寺和巴耶利南寺，与美丽的佛像和石头的工作。当天下午，在本地船和渔民的游船了河流生命板，当地渡船，河边村庄和体验当地的农村life.Return到蒲甘- 在最午后，和隔夜在蒲甘。

Day 05 Bagan-Pakkoku-Monywa (Breakfast / Lunch / Dinner)

早餐后，沿转移到蒲甘Ayar码头，踏上私人游船（约2小时），伊洛瓦底江，河，城市木各具，名城棉花和烟草市场的。下船在木各具，造访其本地市场，雪茄烟厂，拖鞋和木雕雕刻作坊。开车河边Monywa.Arrive- 蒙育瓦，在下午晚些时候一起入住酒店。午餐和晚餐于当地餐厅。当晚在蒙育瓦。

Day 06 Monywa-Mandalay (Breakfast / Lunch / Dinner)

早餐后，参观当地的市场，然后离开了钦敦江。乘坐当地乘坐渡轮全面的河流宝运山。探索砂岩洞穴系统，包括宝赢Daung其上百个，佛教造像和壁画从14世纪约会。见隋巴Daung，它具有从周围的砂岩和填充与 - 佛images.Return到蒙育瓦削减独特的展馆。在最下午，- 参观-Thanboddhay-Pagoda-（30分钟，开车从 - 蒙育瓦）。宝塔位于Pahto内数千佛像- 超过50万- 遍布墙壁，拱门和壁龛。最后，出发前往曼德勒（3小时的车程）。抵达后入住酒店休息。午餐和晚餐在本地-restaurant.Overnight-在曼德勒。

Day 07 Mandalay-Mingun-Ava-Sagaing-Mandalay (Breakfast / Lunch / Dinner)

早餐后，乘坐渡轮前往伊洛瓦底江的另一边参观明宫。明宫是家中现有的最大的完整的钟声之一。不幸的是，在1838年的地震蹂躏的未完成的佛塔留下了深刻的裂痕疤痕它的门面的基础。继续上覆盖着600漆成白色的佛塔和寺院实皆山。实皆山是缅甸的宗教中心，是3000僧侣和100静心中心。跟随由天鹅吴PON姪新塔和U冈托内世塔。以马车前往阿瓦，从14至18世纪的首都。在结束木Bagaya寺参观，看到了皇宫的遗迹。午餐和晚餐在本地-restaurant.Overnight-在曼德勒。

Day 08**Mandalay-Amarapura-Mandalay****(Breakfast/Lunch/Dinner)**

早餐后，驱车前往进城，观察僧侣离开他们的佛塔和沿街行走在排长队收集施舍。乘坐游览古老的宝塔Mahamuni包括传统的金箔workshop。Then出发前往Amarapura，位于11km朝曼德勒。Amarapura曾在缅甸的君主时间的两倍皇家城市。下午，参观Bagaya Kyaung，缅甸最大的寺院。在巨大的19世纪，木寺人口众多僧侣。见著名乌本桥，蔚为壮观，柚木结构跨度-Taungthaman湖，为约1公里的距离。建于1849年，它包括-1060柚木职位，最的-这，是原创。虽然历史悠久，但它仍然是由当地村民日常使用。返回曼德勒之前发现丝绸和棉布编织的古老艺术。午餐和晚餐于当地餐厅。夜宿曼德勒。

Day 09**Mandalay-Heho-Kalaw****(Breakfast/Lunch/Dinner)**

早餐后，前往曼德勒机场航班赫霍。在抵达后，由我们的导游迎接并转移到卡劳。在路上，参观宾鞞雅，在掸邦的一个小镇。车开得宾鞞雅（约2小时），这是众所周知的石灰岩洞拜了几百年千年佛像闻名。到达卡劳在下午和自由活动，入住酒店后。午餐和晚餐于当地餐厅。夜宿卡劳。

Day 10**Kalaw-NyaungShwe-Inle Lake****(Breakfast/Lunch/Dinner)**

早餐后，前往火车站登上了茵莱湖火车前，参观卡劳的本地市场。论良丹瑞的到来，享受在村里散步。乘坐摩托艇的茵莱湖的初步经验出发。一路上观察腿划船的渔民和看到水葫芦和泥的高跷建起了花园浮，挂靠用竹竿湖的底部。入住酒店，自由活动。午餐和晚餐于当地餐厅。隔夜在茵莱湖。

Day 11**Inle-Lake-Heho-Yangon****(Breakfast)**

早餐后，前往赫霍机场的航班起飞仰光。在抵达后，由我们的导游迎接。此后，入住在hotel.Free-在休闲。

Day 12**Yangon-Singapore****(Breakfast)**

后早餐，转移到仰光- 机场为飞行离境背回家。行程编排可能会因应时间、天气及景点所需而有所调动，以

当日领队安排为准，如有更改，恕不另行通知。

TOUDE CODE / TOUR NAME	REMARK	GROUP OF	SGL	TWN	CWB	CNB	Extension night incld b'fast (per pax)		
							SGL	TWIN/TRP	CNB
MAI 12D11N UNFORETTABLE MYANMAR TOUR CODE: MAI0013/MT	CENTRAL HOTEL	2 TO 5 PAX	3218	2808	2448	2088	90	55	30
		6 TO 9 PAX	2688	2278	1998	1718			
		10& ABOVE	2588	2178	1918	1648			
	HOTEL YANGON	2 TO 5 PAX	3658	3038	2648	2248	105	60	35
		6 TO 9 PAX	3128	2508	2198	1878			
		10 & ABOVE	3038	2408	2108	1808			
	SUMMIT PV	2 TO 5 PAX	4158	3288	2858	2428	160	85	55
		6 TO 9 PAX	3628	2758	2408	2058			
		10 & ABOVE	3538	2668	2328	1988			
	SULE SHANGRI-LA	2 TO 5 PAX	4998	3718	3228	2728	245	130	85
		6 TO 9 PAX	4468	3198	2778	2358			
		10 & ABOVE	4368	3098	2698	2288			

Remarks:

- Above selling price is subjected to change without prior notice
- Final tour price will be advised upon confirmation
- All Tour price are EXCLUDE AIRPORT TAXES
- Public Holiday surcharge for Airfare : SG50/pax

Public Holidays for Airfare :

- Christmas Eve/Day 23-26 DEC 16
- New Year's Eve/Day 30DEC16 – 02JAN17
- Chinese New Year 27-29 JAN 17
- Thingyan Festival 12-21 April 17

Blockout Period:

24 Dec '16 & 31Dec'16 (X'mas Eve & New Year Eve)
13-17 Apr'17 (Myanmmar New Year Water Festival)

[Click here to Submit Enquiry](#)

(MAI-160816)